
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 11. oktober 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 24
Ansøgningsproceduren og især tast-selv systemet ved ændringer finder land-
mændene og konsulenter meget langsommelige og bureaukratiske, særligt
når der er flere om et bloktilskud. Hvad har ministeren til hensigt at gøre ved
dette for at lette den bureaukratiske byrde og optimere de ansøgninger, der
bliver sendt ind fra landmændene, således man undgår bureaukrati?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Anni Mat-
thiesen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Anni.Matthiesen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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